
Protok6l Nr 412021

zXLY posiedzenia Komisji Rodziny iPolityki Senioralnej

w dniu 24 lutego 2021r.

Posiedzenie Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej, odbylo siE na podstawie art. l5zzx ust.2 ustawy
z dnia 2 marca 2020 r. o szczeg6lnych rozwi1zaniach zwi4zanych z zapobieganienr, przeciwdzialaniem
i zwalczaniem COVID-I9, innych chor6b zaka1nych oraz wywolanych nimi sytuacji kryzysowych
(t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1842 z p6in. zm.). Posiedzenie odbylo sig z wykorzystaniem Srodk6w
porozumiewania siE na odlegloSd (zdalny tryb obradowania). Posiedzenie komisji rozpoczglo sig

o godz. 12.00.

W posiedzeniu bralo udzial4 czlonk6w Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej oraz zaproszeni goScie

(Katarzyna Nowak - Sekretarz, Anna Jolanta Piszczatowska - Skarbnik).

Lista obecnoici -zal4cznik nr I do protokolu.

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Jaroslaw S. Holownia.

Posiedzenie komisji protokolowala Magdalena Grasewicz.

Przewodni czqcy Komi sj i zaproponowal porz4dek pos i edzenia komisj i :

l. Przedstawienie porz4dku obrad.
2. Przyjgcie sprawozdaniazdzialalno5ci Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej zarok2020.
3. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego na rok 2021.

4. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Sok6lskiego na lata 2021 -2033.

5. Sprawy r62ne.

Wniosk6w o zmiang porz4dku obrad nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, ze w dniu dzisiejszynr o godz. 8:20 zostala
przeslana informacja dotycz4ca autopoprawki do projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu

Sok6lskiego na rok 2021. Podal,2e zmiana zostala wprowadzona w ostatniej chwili i stanowi nowy

projekt uchwaly. Zwr6cil sig do Anny J. Piszczatowskiej - Skarbnik z pytaniem, czego dotyczy

autopoprawka i kiedy Zarz4d tq autopoprawkE wprowadzil.

Anna J. Piszczatowska - Skarbnik poinformowala,2e posiedzenie Zarz4du odbylo sig w dniu wczorajszym

i Zarz4d podj4l decyzjg o zabezpieczeniu kwoty 65 tys. zl naprace konserwatorskie i restauratorskie nad

zabytkami, kt6re znajduj4 siq terenie powiatu sok6lskiego. Dotychczasowe zabezpieczone Srodki 45 tys. zl
okazaly sig nie wystarczaj4ce i zwigkszono je do kwoty 105 tys. zl.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia stwierdzil, 2e wszystkie zapisy z pierwotnego projektu

uchwaly, kt6re byly do wczoraj s4 umieszczone w projekcie uchwaly z autopoprawkE.

Skarbnik powyZsze stwierdzenie Przewodnicz4cego Komisj i potwierdzila.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia stwierdzil, Ze Komisja powinna zdecydowai czy bgdzie

opiniowala przedstawiony projekt uchwaly z autopoprawk4. Podal, 2e w jego ocenie punkt dotycz4cy

zaopiniowania projektu uchwaly w sprawie zmiany budZetu na rok 2021, powinien brzmied
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"zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie z zmiany bud2etu na rok 2021 z autopoprawkq,,. ZloLyl
wniosek o zmiang nazwy punktu w tym przedmiocie.

Radny Jaroslaw Sulik zwr6cil uwagg, 2e glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie zmian w budzecie
powinno byd nad wersj4 z autopoprawk4.

Katarzyna Nowak - Sekretarz zwr6cila uwagQ, 2e procedowany punkt dotycz4cy zmian w bud2ecie na rok
2021 zostal przedstawiony w projekcie uchwaly zawieraj4cy. 

"utopop."wkg 
i w takiej formie powinien

byd glosowany. Dodala, 2eZarzEd mo2e wnieSe autopopiawkg do projektu uthwaly do czasu glosowania
nad niq. Zaznaczyla, ze tytul uchwaly nie zawiera slowa,,z autopoprawkq", abrzmi ,,zmiany w budzecie
Powiatu Sok6lskiego na rok 2021". Zwrocila sig do Skarbnik Powiatu o'przedstawieniu tyulu uchwaly.
Skarbnik poinformowala,2e tytul uchwaly brzmi ,,zmiany w budzecie powiatu Sok6lskiego na rok 2021..
Seketarz dodala, 2e Skarbnik informacyjnie poinformowala komisjE o wprowadzonej do bud2etu
autopoprawce.

Radny Jaroslaw Sulik zwr6cil uwagg, 2e w zwiqzku z wypowiedzi4 Sekretarz, bezzasadnym jest
wprowadzenie zapisu,,z autopoprawk4,, do projektu uchwaly.

Radny Krzysztof Krasiriski podal,2e w jego ocenie Przewodnicz4cy Komisji bgdzie sig upieral dot4d az
dopnie swego. Zaproponowal by komisja przeglosowala jego stanowisko, tat Uy m6c opiniowae pro1ekt
uchwaly w sprawie zmiany budZetu z autopoprawk4.

Przewodnicz4cy Komisji zarzydzil glosowanie w sprawie zmiany treSci punktu 3, tj. "Zaopiniowanie
projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego na rok 2021" na tredi: "Zaopiniowanie
projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego na rok 2021 zautopoprawk4;'

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 4bylo ,,2a,,.

Zmiana tresci punktu 3 porz4dku obrad zostal a przezKomisj g wprowadzona.

W trakcie glosowania radny Krzysaof Krasiriski zwr6cil uwagg, 2e jego wypowiedZ zostala Lle
zinterpretowana przez Przewodnicz4cego Komisji. Dodal, ze miai na mysli glosowanie Komisji nad
projektem uchwaly w sprawie zmiany budZetu na rok 2021 z autopoprawk q, ale bez wprowadzania zmian
do zapisu w tytule ,,2 autopoprawk4,,.

Przewodnicz4cy Komisji stwierdzil, 2e dobrze zrozumial wypowiedZ radnego i to Komisja przeglosowala.
Dodal, 2e iezeli Komisja przeglosowuje, 2e bgdzie opiniowala projekt uchwaly z auropoprawk4 to bgdzie
taki rozpatrywany, a jezeli nie przeglosuje, to bgdzie opiniowany projekt uchwaly bez autopoprawki. 

-

Radny Krzysztof Krasiriski stwierdzil, 2e Przewodnicz4cy Komisji specjalnie nie rozumie sensu jego
wypowiedzi. Dodal,2e wiEcej nie bgdzie uczesrniczyl w podobnej dyskusji.

Katarzyna Nowak - Sekretarz zaznaczyla, ze najistotniejsz4 kwesti4 jest fakt, aby Komisja zaopiniowala
projekt uchwaly z autopoprawk4. PodkreSlila,2e Zarz4d wprowadzil autopoprawkE do piojektu uchwaly
i nie rozumie nad czym Przewodnicz4cy Komisji dywaguje.

Przewodnicz4cy Komisji podal, 2eZarzqd przedstawil nowy projekt uchwaly, kt6ry przewiduje punkt 3
porz4dku obrad. W zwi1zku z tym zaptoponowal zmiang treSci tego punktu.

Przewodnicz4cy zarzqdzil glosowanie nad zatwierdzeniem zmienionego porz4dku obrad.

W posiedzeniu wziglo udzial 4 czlonk6w komisji. 4 bylo ,,2a,,.

Porz4dek obrad w zakresie zmiany brzmienia treSci punktu 3 porz4dku obrad komisji zostal zmieniony.
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Ad.2

Przewodnicz4cy Komisji poinformowal, 2e przygotowal sprawozdanie zpracy Komisji zarok2020,kt6ry
zostal dol4czony do programu eSesja. Zwr1cil siE do czlonk6w komisji z pytaniem czy jest potrzeba jego
odczytania oraz czy maj4 jakiekolwiek uwagi do tego sprawozdania.

Radny Stanislaw Kozlowski podal, 2e w jego ocenie nie ma koniecznoSci odczytywania przedmiotowego
sprawozdania, natomiast ma co do niego dwie uwagi. Zwrocil uwagQ, 2e Komisja Rodziny i Polityki
Senioralnej pracowala do56 intensywnie, gdyz odbyla 19 posiedzeri. Z jego obliczefi wynika, 2e

w praktyce na dwa miesi4ce wychodzily 3 posiedzenia. ZauwaZyl, 2e w pierwszym zdaniu sprawozdania,
zostalo ujgte sformulowanie, Ze Komisja ,,spotkala sig", co w jego ocenie jest nieprawidlowe
i zaproponowal by zapis ten zast4pi6 slowem ,,odbyla", a po przecinku wskazai ,,x posiedzeri odbyla
wsp6lnie z innymi komisjami". Podal, 2e w jego ocenie jest to bardzo waime. Wskazal r6wnie2, 2e

w dalszej czgSci sprawozdania dotycz4cym odbywania sig posiedzeri komisji w trybie zdalnym powinno
zostat, wskazane ile takich posiedzefr sig odbylo. PodkreSlil ponadto, 2e z uwagi na to, 2e jest to
sprawozdanie za rok 2020 nie ma potrzeby wprowadzania do niego zapisu, ze protokoly bgdq
przyjmowane w roku 2021 i nale|y to zdanie ze sprawozdania wykeSli6.

Na pytanie Przewodnicz4cego Komisji, czy radny Stanislaw Kozlowski ma dane dotycz4ce iloSci
posiedzeri z innymi Komisjami oraz iloSci spotkafi w trybie zdalnym, radny poinformowal, 2e takich
danych nie zna, ale s4 one do ustalenia w Wydziale Organizacyjnym.

Przewodnicz4cy Komisji zwr6cil siq do czlonk6w komisji z zapytaniem, czy przedmiotowy punkt
powinien zostad rozpatrzony po kilkuminutowej przerwie, w czasie kt6rej zostan4 ustalone dokladne dane,
czy teZ zostanie to policzone na komisji w innym terminie.

Na pytanie radnego Jaroslawa Sulika do pracownika Wydzialu Organizacyjnego ile czasu zajmie
przeliczenie takich danych, Magdalena Grasewicz protokolant, poinformowala 2e potrzebowalaby okolo
5-10 minut na przeanalizowanie teczki dotycz4cej posiedzeri Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej
zarok2020.

Na pytanie radnego Jaroslaw Sulika, Sekretarz Katarzyna Nowak podala, ire w czasie gdy pracownik
Wydzialu Organizacyjnego bgdzie odszukiwal wlaSciwych danych, Przewodnicz4cy Komisji mo2e
procedowai dalsze punkty porz4dku obrad.

Radny Jaroslaw Sulik zaproponowal by Komisja przeszla do rozpatrywania kolejnego punktu w porz4dku
obrad, tzn. zmian w bud2ecie na rok 2021, a po tym punkcie i po uzyskaniu danych z Wydzialu
Organizacyjnego powr6cila do tematu zwiqzanego ze sprawozdaniem z prac Komisj i.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poprosil pozostalych czlonk6w Komisji o wyra2enie
swoich opinii w tym temacie.

Radny Stanislaw Kozlowski orazKrzysztof Krasiriski wyrazili aprobatg dla stanowiska radnego Jaroslawa

Sulika.

W zwi4zku zpowyzszym Przewodnicz4cy Komisji zarzydzil rozpatrywanie punktu 3 porz4dku obrad.

Ad.3

Projekt uchwaly w sprawie zmiany budzetu Powiatu Sok6lskiego na rok 2021 z autopoprawk4
przedstawila Anna Jolanta Piszczatowska - Skarbnik Powiatu. Poinformowala, 2e zmiany w budZecie

w czg6ci dochodowej przedstawiaj4 sig nastgpuj4co:
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' w dz' Drogi publiczne powiatowe - dokonuje siE zmniejszenia pranu dochod6w bud2etowych o kwotg5 269 900,69 zl oraz zwiEkszenia o kwotg ooo oorj,oo zl. Ma to zwi4zek z przebudow4 drogipowiatowej nr 1266B^ Czuprynowo - Klim6wka na terenie Gminy Kuinica w powiecie Sok6lskim,przebudowq drogi powiatowej nr 12668 Klim6wka - Nomiki na terenie Gminy Sok5lka w powiecie
Sok6lskim i przebudow4 drogi powiatowej nr 12628 na odcinku od granicy ajministracyjnej GminySidra do skrzy2owania w m. Gliniszcze Wielkie.o w dz' Czqsi oswiatowa subwencji og6lnej dla jednostek samorzqdu terytorialnego - zmniejsza siqplan dochod6w o kwotq 330 617,00 zl

o w dz' Czqii r6wnowa2qca subwencji og6lnej dla powiat6w - zmniejsza siq plan dochod6w o kwotq
806,00 zl na podstawie pisma Ministra Finans6w, Funduszy i polityki Regionalnej.o w dz' Technika - zwiqkszenia o kwotg 38 587,40 zl dokonano w zwiqzku z otrzymanE refundacjq
wydatk5w poniesionych w roku 2020 na realizacjq zadaniapn. "Rozw6j infrastruktury edukacyjno -szkoleniowej w Powiecie Sok6lskim".

o w dz' Licea og6lnoksaalcqce - zwiqkszenia o kwotq l0 000,00 zl dokonano w zwiqzku z UchwalqGminy Suchowola w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Sok6lskiemu na
dofinansowanie Mlodzie2owej Orkiestry Dqtej przy Zeipole Szk6l w Suchowoli.c w dz' Pozostala dzialalno6i - zmniejszenia o kwotq 188 000,00 zl iprzeniesienia dokonano w celu
dostosowania planu dochod6w do podpisanej umowy na dofinansowanie zadania pn. ',Kompetentni w
dzialaniu, konkurencyjni na rynku pracy',.

o w dz' Rehabilitacja zawodowa i spoleczna os6b niepelnosprawnych - zwiqkszenia o kwotg 4,62 zl
dokonano uzupelniajqc zaplanowanq kwotq pomocy finansowej otrzymanej od Gminy Suchowolaw zwiqzku z podjqciem przez gminq uchwaly w sprawie dofinansowania Warszat6w Terapii
Zajqciowej.

t w dz. Powiatowe urzgdy pracy - zwiqkszenia o kwotg I 003,45 zl dokonano na podstawie pisma
Ministerstwa Rozwoju, pracy i rechnologii zdnia3 lutego 20zl r.o w dz. Poradnie psychologiczno - pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne - zwiqkszenia
o kwotq 85 450,80 zl dokonano w zwiqzku z planowanym dofinansowaniem w ramach Regionalnego
Programu operacyjnego wojew6dawa podlaskiego na lata2014 -2020.

' w dz. Pozostala dzialalno5i - zwiqkszenia o kwotq 2 500,00 zl dokonano na podstawie Uchwaly
Gminy Suchowola dofinansowujqcej wyjazd mlodzie2y Zespolu Szk6l w Suchowoli na zawody
sportowe.

Anna Jolanta Piszczatowska Skarbnik Powiatu poinformowala r6wniei, 2e w czqdci wydatkowej:o w dz. Drogi publiczne powiatowe - dokonano zmniejszenia planu wydatk6w budietowych o kwotq
2 898 889,72 zl i zwiqkszenia o kwote 624 Z5O,OO zl, w tym:

I ' "Przebudowa drogi powiatowej nr 12668 Czuprynowo - Klim6wka na terenie Gminy Kuinica w
Powiecie Sok6lskim" - zmniejsza siq plan wydatk6w o kwotg 2 476 267,67 zl w zwiqzku z mniejszq po
przetar gu warto(c i q zadania,
2. "Przebudowa drogi powiatowej nr 12668 Klim6wka - Nomiki na terenie Gminy Sok6lka w powiecie
'Sok6lskim" - zmniejsza siq plan wydatk6w o kwotq 422 622,05 zl w zwiqzku z mniejszE po przerargu
warto5ciq zadania,
3' "Przebudowa drogi powiatowej nr 12628 na odcinku od granicy administracyjnej Cminy Sidra do
skzyiowania w m. Gliniszcze Wielkie"- zwiqksza siq o kwotq 624 250,00 zl plan wydatk6w w zwiqzku
z wy2szq po przetargu wartodciq zadania. Jednocze6nie dokonano zwiqkszenia o kwotq 400 000,00 zl
z przeznaczeniem na zimowe utrzymanie dr6g (o kwotq 200 000,00 zl zwiqkszono plan na zakup uslug
w Powiatowym zarzqdzie Dr6g w Sok6lce oraz uzupelniono uszczuplone wczeSniej Srodki na zakup ustug
remontowych, z kt6rych przesuniqto Srodki na zimowe utrzymanie).
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a w dz. Gospodarka gruntami i nieruchomo6ciami - zwiqkszenia o kwotq 60 000,00 zl (kwota
z przeniesienia z rozdz. 60014) dokonano na realizacjq zadania pn. "Wykonanie ogrzewania
podlogowego oraz podlogi w budynku Powiatu Sok6lskiego w R62anymstoku, R62anystok 7".

w dz. Starostwa powiatowe - zwiqkszenia o kwotq 100 000,00 zl dokonano wprowadzajqc zadanie
pn. "Zakup wyposaienia sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Sok6lce".
w dz.Licea og6lnoksaalcEce - zwiqkszenia o kwotq 10 000,00 zl dokonano przeznaczajqc Srodki na

dofi nansowanie dzialalno6ci Mlodzie2owej Orkiestry Dqtej Zespotu Szk6l
Suchowoli.
w dz. Pozostala dzialalno(i - zwiqkszenia o kwotq l8l 630,66 zl dokonano zwiqkszajqc w 2021 r.

wartodi zadania pn. "Kompetentni w dzialaniu, konkurencyjni na rynku pracy" w celu prawidlowego
rozliczenia projektu.
w dz. Rehabilitacja zawodowa i spoleczna os6b niepelnosprawnych zwiqksza siq plan wydatk6w
o kwotq 4,62 zl w zwiqzku ze zwiqkszeniem dotacji od Gminy Suchowola, zmniejszajqc jednoczeSnie

zabezpieczony wcze(niej wklad wlasny powiatu o kwote 4,62 zl. Jednocze6nie dokonano zwiqkszenia
o kwotQ 74 094,15 zl z przeznaczeniem na zabezpieczenie wkladu wlasnego na realizacje przez

Warsztaty Terapii Zajqciowej w Sok6lce projektu pn. "Modernizacja infrastruktury WTZ'
dofinansowanego ze Srodk6w PFRON oraz na realizacjq przez Warsztaty Terapii Zajqciowej
w Dqbrowie Bialostockiej zadania pn. "Modernizacja infrastruktury WTZ".
w dz. Powiatowe urzgdy pracy - zwiqkszenia o kwote I 003,45 zt dokonano z przeznaczeniem na

kosay obslugi zadart realizowanych przez Powiatowy Urzqd Pracy w Sok6tce ze Srodk6w Funduszu
Pracy.

w dz. Poradnie psychologiczno - pedagogiczne, zwiqkszenia o kwotQ 100 530,37 zl dokonano
przyjmujqc do planu wydatk6w niewykonane w 2020 r. wydatki zadania pn. "Poprawa infrastruktury
spolecznej poprzez modemizacjq Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Dqbrowie
Bialostockiej". Zadanie zaplanowane pierwotnie jako przedsiqwziqcie dwuletnie planuje sie

zrealizowai w roku 2021 .

w dz. Ochrona zabytk6w i opieka nad zabytkami - zwiqkszenia o kwotq 65 000,00 zl (kwota
z przeniesienia z rozdz. 85495) dokonano z przeznaczeniem na prace konserwatorskie
i restauratorskie zabytk6w z terenu Powiatu Sok6lskiego. Poinformowala, 2e zwiqkszenie jest

wprowadzonq do projektu uchwaly autopoprawkq.
w dz. Pozostala dzialalnoii - zwiqkszenia o kwotq 2 500,00 zl dokonano z
przeznaczeniem na dofinansowanie dowozu uczni6w Zespolu Szk6l w Suchowoli na zawody
sponowe.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil uwagQ, ze materialy sesyjne zostaly przekazane

radnym 18 lutego, natomiast nastQpnego dnia zostala wprowadzona do projektu uchwaly autopoprawka.

Anna Jolanta Piszczatowska - Skarbnik Powiatu poinformowala, 2e materialy sesyjne zostaly wyslane
l8 lutego, natomiast posiedzenie Zarzqdu odbylo siE 23 lutego, tak wigc uplynglo do tego czasu kilka dni.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zadalw zwi4zkuzlymz pytanie, co sig takiego stalo,2e
Zarzqd postanowil dokonai zwigkszenia o 65 tys. zl na ochrong zabytk6w. Dlaczego nie moZna tego bylo
dokonad w pierwotnej wersji uchwaly?

Anna Jolanta Piszczatowska - Skarbnik poinformowala, 2e jest to pytanie do Zarzqdu. Natomiast
zaznaczyla, 2e Zarzqd doszedl do wniosku, 2e zabytki na terenie powiatu s4 w na tyle zlym stanie
technicznym,2e naleZy doloZyd od ich konserwacji i naprawy.
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Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil uwagQ na kwestig formaln4 projektu uchwaly
i podal, 2e zostal on sporz4dzony przezTomasza Jodczyka a sprawdzenia dokonala Pani Skarbnik. Dodai,
2e wczeSniej sporz4dzenia projektu uchwaly dokonywal inny pracownik a byl on sprawdzany pruez
dyrektora wydzialu finansowego. Zwrdcil sig w zwi4zku z tym z pytaniem od czego zale}y kto sporz4dza
a kto sprawdza?

Katarzyna Nowak - Sekretarz poinformowala, 2e wewngtrzna praca Wydzial6w Starostwa to tylko
i wyl4cznie sprawa Starosty i dyrektor6w poszczeg6lnych wydzial6w. W zaleimoilci od tego, kto jest
dyspozycyjny, kto jest na miejscu, kto jest na zwolnieniu czy urlopie, ta osoba sporzqdza i zatwierdza np.
projekt uchwaly. Podkreslila, 2e jest to wewnQtrzna sprawa pracy w Starostwie.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, ze na remont sali konferencyjnej w Starostwie
Powiatowym w Sok6lce zostalo przeznaczone trochg ponad 300 tys. zl. W dziale 750 rozdz. 75020
Starostwo Powiatowe zwigksza siE o 100 000 zl celem zakupu wyposazenia sali konferencyjnej
w Starostwie Powiatowym w Sok6lce. PodkreSlil fakt, 2e poczqtkowa kwota 300 tys. zlbyla dla niego
zaskakuj4ca i uwainl, ze nie bgdzie juz nic do tego zadania dokladane, a okazuje siE 2e nale2y dolo2y6
jeszcze 100 tys. zl. Zwrocil siE z pyaniem ile sala konferencyjna bgdzie kosztowad podatnik6w?
Co w kwocie 100 tys. zl zostanie zakupione w zakresie wyposa2enia sali?

Anna Jolanta Piszczatowska - Skarbnik Powiatu poinformowala, Ze w ubieglym roku zostalo
zabezpieczone na modemizacje sali 303 067,77 zl. W ubieglym roku cala kwota nie zostala wydatkowana,
w zwiqzku z czym Srodki zostaly przeniesione na rok bieZ4cy na wydatki niewygasaj4ce. Dodala, 2e zapis
w wyjaSnieniach do uchwaly m6wi o modemizacji sali konferencyjnej. W tej chwili jest konieczne jej
wyposaZenie. Zarz4d postanowil zabezpieczy6 kwotE 100 000 zl, ktorajest zapewne wzigta pod uwagg
z pewnym ,,zapasem". Dotyczy to zakupu mebli, kt6rych wstgpny kosaorys opiewa na kwotg 57,4 tys. zl.
Kamisze do zaslon z napgdem elektrycznym to kosa okolo l0 000 zl. Jest to zakup konieczny z uwagi na
to, 2e pomieszczenie jest wysokie i trudnym by bylo odci4ganie zaslon rgcznie. Firma, kt6ra bgdzie
dokonywala montaZu karniszy i zaslon bgdzie mogla tego dokona6 dopiero po zakoriczeniu wszystkich
prac wykoriczeniowych. Zarzqd czy tez osoby wskazane dokonaj4 wyboru materialu zaslon i wtedy
zostanie przedstawiony ich kosztorys. Wskazala r6wnie2 na potrzebQ zakupu i montazu lamp.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, 2e jego zaskoczenie wynika z faktu, 2e byl
osobiScie przekonany, iz kwota 300 tys. zl na modemizacjg sali konferencyjnej opiewa r6wnie2 na jej
wyposa2enie.

Katarzyna Nowak - Sekretarz Powiatu poinformowala, 2e kosztorys na przelarg modernizacji sali
konferencyjnej wedlug wykonawcy wynosil 1,2 mln zl. W zwiqzku z tym Zarz4d postanowil wykonai ten
remont wlasnym sumptem. Wskazala, 2e obiekt nie byl remontowany od 50 lat a kaidy kto wykonywal
remont w domu wie, jakiego rzgdu mog4 to byi koszty. Wyposa2enie salijest niezbgdne, zar6wno w tym
zakresie co m6wila Pani Skarbnik, jak r6wnie2 w zakresie zakupu stol6w, kzesel i innego umeblowania.
Na pytanie Przewodnicz4cego Komisji czy stoly i krzesla bgdq kosaowa6 50 tys. zlKatarzyna Nowak
podala, 2e nie dysponuje w chwili obecnej pelnym kosztorysem dotycz4cym wyposaZenia meblowego.

Przewodnicz4cy Komisji zwr6cil sig w zwiqzku z tym do Skarbnik z pl,taniem o koszt zakupu stol6w
i kzesel.

Anna J. Piszczatowska poinformowala, 2e wedlug kosztorysu wartoS6 stol6w i krzesel to kwota okolo
50 tys. zl.

Radny Krzysaof Krasifrski zwrocil uwagQ na wypowied2 Sekretarz, kt6ra podkreSlila, ze obiekt nie byl
remontowany od 50 lat, w czasie kt6rych technika poszla w zupelnie innym kierunku. Trzeba w zwiEzku
ztym wziq( pod uwagg, 2e prace s4 wykonywane wlasnym sumptem co obnizylo i tak wartoSd inwestycji.
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Dodal, 2e nie moina oszczgdza(, na materialach czy wyposa2eniu sali. Ponadto w .iego ocenie powinna
ona by6 godna zar6wno urzgdowijakim jest Starostwo ale odpowiadai randze calego powiatu.

Katarzyna Nowak dodala, 2e kwota, kt6ra zostala wydana na remont dotyczy koszt6w wszystkich
zakytych instalacji. Zgodzila sig ze stanowiskiem radnego K. Krasiriskiego, kt6ry podal, 2e materialy
musialy byd takiej jakoSci aby nie trzeba bylo ich za p6l roku zrywa6. Dodala, 2e mohna w bardzo latwy
spos6b zorientowa6 sig w cenach rob6t budowlanych, Zeby wiedzied czy jest to du2y kosa.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zgodzil sig z faktem,Zes4 nowe technologie i materialy
jednakze tworz4c kosaorys dwa lata temu nalealo wzi46 pod uwagg, 2e jest to obiekt nie remontowany
od 50 lat i bgdzie trzeba w nim wszystko wymienid. WyjaSnil, 2e w jego wypowiedzi chodzilo tylko o fakt
dolo2enia kolejnych 100 tys. zl do remontu sali konferencyjnej.

Radny Krzysaof Krasifiski podal, Ze gdyby kosztorys byl wykonywany w tym roku jego cena byla by

zupelnie inne, gdy2 wszystkie uslugi podrohly.

Radny Stanislaw Kozlowski zauwazyl, 2e Zarz4d wprowadzil logiczne zmiany do budzetu na rok 2021,
gdy2 rozpoczgte sprawy tzeba kohczyd i nie ma nad czym w tym przypadku dyskutowai. Podkre6lil
jednak fakt,2e zprzetargu na odcinek drogi Czuprynowo -Klim6wka koszt inwestycji jest o 4 mln zl
tariszy. Postawil wigc pytanie, czy ceng obni2yl wykonawca, czy teZ kos4orys inwestycyjny byl
przeszacowany. Biorqc jednak pod uwagg ten fakt, tak czy inaczej zaoszczgdzon4 kwotg, mo2na

przeznaczyt na coS innego. W jego ocenie Komisja powinna pozytywnie zaopiniowad projekt uchwaly

i przejS6 do nastgpnego punktu.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil uwagg na techniczn4 kwestig zamieszczonego

projektu uchwaly, kt6ry w jego ocenie jest ,,postawiony na glowie" i osobi5cie musi sig gimnastykowa6

by je odczytal gdyZ strony budZetu s4 2le zeskanowane. Jedne strony s4 zeskanowane poziomo, inne

pionowo.

Przewodnicz4cy Komisji zarz1dzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektu uchwaly w sprawie zmiany

budzetu Powiatu Sok6lskiego na rok 2021.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 3 bylo ,,2a". I brak glosu - Jaroslaw S. Holownia.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, Ze nie wzi4ludzialu w glosowaniu z uwagi

na fakt wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwaly w ostatniej chwili oraz ze wzglgdu na spos6b

zamieszczenia, tj. zeskanowania projektu uchwaly, kt6re zamiast by6 w poziomie jest w pionie, co bardzo

utrudnia j ego odczytan ie, tabel ki sA poprzewracane.

Kom isj a pozytywni e zaopi n i owala proj ekt uchwaly.

Ad.4

Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sok6lskiego nalata202l

- ZblZ przedstawila Anna Jolanta Piszczatowska - Skarbnik Powiatu. Poinformowala, 2e w Wieloletniej

Prognozie Finansowej na lata 202l-2033 wprowadzono na podstawie sprawozdah za rok 2020 wolne

$rodli wynikaj4ce zrozliczeniaroku 2020. Planowany deficyt roku 2021 wynosi 7 529 344,12 zl i planuje

sig go pokryi wolnymi $rodkami w kwocie 5 340 624,74 zl oraz przychodami z wynikaj4cych

zioiliczeniaSrodk6w okre(lonych w an. 5 ust.l pkt 2 ustawy idotacji narealizacjE programu, projektu

lub zadania finansowanego zudzialem tych Srodk6w w kwocie 2 188 719,38 zl. Pozostale wolne Srodki w

kwocie 7 083 662,29 zl planuje sig przeznac zy(, na pokrycie planowanego deficytu lat nastEpnych i wykup

obligacji w latach:
- w roku 2022 kworq I 098 351,58 zl przeznacza siq na pokrycie planowanego deficyu,



- w roku 2023 kwotq- 2 000 000,00 zl przeznacza siq na pokrycie planowanego deficytu oraz kwotqI 350 000,00 zt na wykup obligacji,
- w roku 2024 kwotq I 650 000 zl przeznacza siq na wykup obligacji,
- w roku 2025 kwotq 985 3 10,71 zl przeznacza siq na wykup obiigacji.
Skarbnik poinformowala, 2e budiet deficytowy ptanu;e siq do roku 2023. Ma to zwiqzek gl6wniez zaplanowanymi znacznymi kwotami inwestycji, w tym inwestycji wieloletnich. od roku 2024 planujesiq maczny spadek wydatk6w majqtkowych-w celu wypracowania nadwy2ki bud2etu, kt6ra umo2liwipokrycie wykupu obligacji. wypracowane na koniec rotu zozo worne Srodki pozwolq na dofinansowaniepokrycia zaciqgniqtych zobowiqzafi do roku 2025. Jednoczeinie dokonano zwiqkszenia w 2021r. planuzadania pn' "Kompetentni w dzialaniu, konkurencyjni na rynku pracy", przyjmujqc niewykorzystany planz roku 2020' Zadanie pod nazwE "Poprawa iniiastruktury spoleczn ej poprzez modemizacjq poradni
Psychologiczno - Pedagogicznej w Dqbrowie Bialostocki".l:' *ykr"flono z wykazu przedsiqwziqiwieloletnich w zwiqzku z przeniesieniem realizacji calodci zaianiana rok 2021. Zmianie ulegly r6wnieiplanowane dochody i wydatki roku2021, ujqte r6wniei w zmienionej chwale bud2etowej.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil uwagQ na spos6b zamieszczenia na Sesji projektuuchwaly, kt6ry jest dla niego nieczytelny, gdy2 ulo2ony je"rt * orientacji pionowej zamiast poziomej.Dodal, 2e w przeszloici.taki problem byljuzprzezniego-rglurruny i sytuacja najakis czas sig poprawila.w chwili obecnej tabelki,_kt6re stanowi4 czgse prolel't, ,"ctr*aty s4 pood*racun. i uni"ro2liwiajq muanalizg projektu uchwaly' Poinformowal, ze w ruru.i protestu nie bgdzie bral udzialu w glosowaniu.

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektuuchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy rinaniowej"eowiatu Sok6lskiego na lata 2O2l -2033.
wglosowaniuwzigloudzial4czlonk6wKomisji.3bylo,,za".lbrakglosu-JaroslawS.Holownia,kt6ry
nie glosowal w ramach protestu.

Komisj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarzYdzil kontynuacjg rozpatrzenia punkt 2 dzisiejszego
posiedzenia Komisji, kt6re zostalo przerwane z uwagi na koniecznoSc zebrania danych niezbgdnych douzupelnienia sprawozdaniazprac Komisji Rodziny i Folityki Senioralnej zarok2020.

Na pyanie Przewodniczqcego Komisji, Magdalena Grasewicz - pracownik Wydzialu organizacyjnegopoinformowala,2e Komisja Rodziny irotitytci Senioralnej w roku 2020 odbyla6 posiedzeri wsp6lnychz.innymi Komisjami. 7 posiedzeri Komisji odbylo siq w trybie zdalnym. przewodnicz4cy Komisji odni6slsig do wniosku radnego Stanislawa t<-oztowsriego * zakresie wykreSlenia ze sprawozdania zapisuoiwiadcz4cymotym'2eKomisjawroku 202lbgiziesukcesywnieprzyjmowalaprotokoly zroku2O2O,
a kt6rych jest ll. WyjaSnit,2e w roku 2020 nie wszystkie prot;koly ,ortuly przyjgtei zapismusi pozostai
w sprawozdaniu. Chodzi tu np. o protokoly z miesiqca grudnia.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, ze zgodnie ze zlozonym przez radnego
lta Kgzlowskiego wnioskigl, zapis w sprawozdaniu z prac Komisji by brzmiat cyt: ,,"Komisja Rodziiyi Polityki Senioralnej w 2O2o roku odbyla 19 posiedzefl, w tym 6 wsp6lnych posiedzeri z innymi
komisjami". Ponadto, po tym zdaniu zostalo by dodane, ze 7 posiedzeri Komisja lauyiu w trybie zdalnym.
Natomiast zdanie dotycz4ce przyjgcia I I protokol6w z2O2oioku zostaloby wykreSltne ze spraw ozdania.
PodkreSlil, 2e w jego ocenie wszystkie wnioski powinny zostai przeglosowane osobno.
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Radny Krzysztof Krasiriski poprosil Przewodnicz4cego Komisji o wyjaSnienie dlaczego I I protokol6w
z posiedzeh Komisji nie zostalo podpisanych.

Przewodnicz4cy Komisji poinformowal,2e protokoly s4 jeszcze analizowane i sprawdzane, a w zwiqzku
z tym s4 niepodpisane.

Radny Krzysaof Krasinski podal, 2e w jego ocenie jest to wielkie niedopatrzenie i zaniedbanie
Przewodnicz4cego Komisji, kt6ry nie wykonuje w porQ swoich obowi4zk6w.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia odpowiadaj4c na powyzszq uwagq radnego podal, ze
z pewnoSci4 zostanie ten zapis wykorzystany w przyszloSci do wniosku o odwolanie go z funkcji
Przewodnicz4cego Komisj i.

Z pro(bq o sprawdzenie liczby niepodpisanych protokol6w poprosila r6wnie2 Magdalena Grasewicz -
protokolant, kt6ra poinformowala, Le z teczki Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej wynika, 2e
niepodpisanych protokol6w jest 6. Przeprosila za uwagg,je2eli do sprawozdania Przewodniczqcy Komisji
wziql stan protokol6w na koniec grudnia 2020 r. Zaznaczyla,2e chciala tylko tg kwestig wyja6ni6, gdy2
protokoly nie podpisane s4 od posiedzenia z dnia 30.10.2020 r.

Przewodnicz4cy Komisji poinformowal, 2e protok6l z XII ze wsp6lnego posiedzenia Komisji dostarczyl
do Wydzialu Organizacyjnego, ale z tego co mu przekazano np. Przewodnicz4cy Komisji Zdrowia - J.
Sulik nie podpisal jeszcze protokolu.
Radny Jaroslaw Sulik stwierdzil, 2e protokolu nie podpisal z uwagi na to, 2e w jego ocenie pierwszy
protok6l powinien podpisad Przewodniczqcy J.S. Holownia, gdy|to ona ma najwigcej uwag. Zwr6cil sig
do Przewodnicz4cego J.S. Holowni by to on jako pierwszy zawsze podpisal protok6l a pozostali
przewodnicz4cy do tego siQ ustosunkuj4 w dalszej kolejnoSci.
Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, 2e wlaSnie to on jako pierwszy podpisal ten
protok6l i przekazal do Wydzialu Organizacyjnego do dalszych podpis6w.
Magdalena Grasewicz - protokolant poprosila o zabranie glosu i wyja6nila" 2e protok6l dostarczony przez
Przewodnicz4cego nie byl przez niego podpisany.
Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil sig do protokolantki, ze jej wypowiedZ to
chamstwo, gdyZ przyni6sl protokoly do Wydzialu Organizacyjnego, ale protokolantce nie podobala sig
czcionka. W zwipku z tym miala ja zmienii i wydrukowai protokoly jeszcze raz i przekaza(, je do
podpisania innym Przewodnicz4cym oraz jemu. Dodal, 2e w zwi4zku z tym umowa migdzy protokolantk4
a nim ju2jest nie aktualna.

Katarzyna Nowak - Sekretarz zwr6cila sig do Przewodnicz4cego Komisji o nieatakowanie pracownika
Wydzialu Organizacyjnego, gdyZ za niepodpisanie protokolu odpowiada tylko i wyl4cznie on sam.
Podkre6lila, 2e protokoly i praca protokolanta jest bez zarzutu. Wyrazila swoje stanowisko, aby
Przewodnicz4cy nie atakowal pracownik6w i nie podawal nieprawdziwych informacji. Protokoly
i kwestia ich podpisywania oraz przyjmowania jest spraw4 i Przewodnicz4cego Komisji.

Radny Krzysnof Krasiriski upomnial Przewodnicz4cego Komisji aby ten nie uZywal epitet6w w stosunku
do innych os6b, gdy2 nie przystoi to funkcji Przewodnicz4cego Komisji.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, 2e nie Zyczy sobie aby protokolantka
sugerowala, 2e on nie podpisal protokol6w, gdyZto on pierwszy podpisal protok6l, a dla niej nie podobala
sig czcionka. Poinformowal, 2e dostarczy protok6l jeszcze raz i protokolant bgdzie sobie chodzila za
innymi Przewodnicz4cymi, aby go podpisali.
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Katarzyna Nowak - Sekretarz poinformowala Przewodnicz4cego Komisji, 2e bez wzglgdu na to, czy
bgdzie on podpisywalczy te2 nie, protokoly z komisji, praca Rady, Zarzqdu i Starostwa bgdzie sig nadal

toczyla. Dodala, 2e jego dzialania nie maj4 2adnego znaczenia.

Przewodniczqcy Komisji poprosil Wydzial Organizacyjny o przygotowanie glosowania nad wnioskami
radnego Stanislawa Kozlowskiego.

Pracownik Wydzialu Organizacyjnego przygotowal nastgpuj4c4 treS6 glosowania: ,,wniosek radnego

Stanislawa Kozlowskiego o wprowadzenie do sprawozdania z pracy Komisji Rodziny i Polityki
Senioralnej zapisu o iloSci posiedzeri wsp6lnych". Przewodnicz4cy Komisji zwr6cil uwagQ protokolantce,

2e wniosek jest zlej tre5ci, gdy2 nie chodzilo w nim tylko o ilo56 posiedzehale o cal4 tre56 zdania, kt6ra
zostala zmieniona. Wyra2enie, kt6re brzmialo,,komisja spotkala siE na l9 posiedzeniach", w przypadku
przyjgcia przez Komisjg zostalo zmienione na ,,komisja odbyla l9 posiedzeti". Podal jak powinien
brzmied zapis dotyczqcy glosowania: cyt: ,,wniosek radnego Stanislawa Kozlowskiego o zmiang zapisu
pierwszego zdania w sprawozdaniu Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej kt6re powinno brzmie6:

"Komisja Rodziny i Polityki Senioralnej w 2020 r. odbyla l9 posiedzefi, w tym 6 wsp6lnych odbytych z
innymi komisjami". Przewodniczqcy zaZqdal przygotowania dokladnie takiego wniosku. Dodal r6wnie2,
2e jest to wniosek radnego Stanislawa Kozlowskiego i powinien onkrzyczet o prawidlowy jego zapis.

Przewodnicz4cy Komisji po raz kolejny poprosil Wydzial Organizacyjny o przygotowanie poprawnego
wniosku Radnego Kozlowskiego dotyczqcego pierwszego zdania w sprawozdaniu Komisji Rodziny
i Polityki Senioralnej kt6re powinno brzmiei: "Komisja Rodziny i Polityki Senioralnej w 2020 r. odbyla
l9 posiedzefi, w tym 6 wsp6lnie odbyych z innymi komisjami".

Przewodnicz4cy Komisji zarz4dzil glosowanie nad wnioskiem radnego Stanislawa Kozlowskiego
w sprawie zmiany zapisu pierwszego zdania w sprawozdaniu Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej,
kt6re powinno brzmie6: "Komisja Rodziny i Polityki Senioralnej w 2020 r. odbyla l9 posiedzeri, w tym
6 wspolnych odbyych z innymi komisjami".

Na pytanie Przewodnicz4cego Komisji, radny Stanislaw Kozlowski zaakceptowal treSd wniosku.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w Komisji. 4 bylo ,,2a".

Komisja pozytywnie przyjgla wniosek o zmiang zapisu w sprawozdaniu. Zapis w sprawozdaniu zostal

zmieniony.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarzqdzil glosowanie nad wnioskiem radnego Stanislawa

Kozlowskiego, o wprowadzenie po zadaniu "W zwipku z panujqc4 sytuacj4 epidemicznq w kraju,

niekt6re posiedzenia Komisji odbyly sig z wykorzystaniem Srodk6w porozumiewania sig na odlegloS6

(zdalny tryb obradowania)", zdania " Takich posiedzeri bylo 7."

Na pytanie Przewodniczqcego Komisji, radny Stanislaw Kozlowski zaakceptowal tre56 wniosku.

W glosowaniu wziglo udzial 4 czlonk6w Komisji. 4 bylo ,,2a".

Komisja pozytywnie przyjgla wniosek o zmiang zapisu w sprawozdaniu. Zapis w sprawozdaniu zostal

zmieniony.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzil glosowanie nad wnioskiem radnego Stanislawa

Kozlowskiego'dotycz4cy skre$lenia ze Sprawozdania zdania: "Kolejne I I protokol6w z posiedzef

Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej w 2020 r. bgd4 sukcesywnie analizowane i przyjmowane na

Komisjach w roku 2021".
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Radny Krzysztof Krasifiski podal,2e w jego ocenie ten wniosek nie jest do zaakceptowania z uwagi na to,
2e jest on pewnym zobowiqzaniem Przewodnicz4cego do doprowadzenie kwestii podpisania protokol6w
do kohca. Wyrazil swoj4 obawQ, 2s v/ przypadku wykreSlenia tego zdania, Przewodnicz1cy vzna sprawg
zazakofrczonq.

Przewodnicz4cy Komisji wyjaSnil, 2e dlatego takie zdanie zostalo umieszczone w sprawozdaniu, gdy2
protokoly muszq by6 i bgdq przez niego sprawdzone, podpisane a nastgpnie przyjEte przez Komisjg
w roku 2021, pomimo 2e radnemu St. Kozlowskiemu sig nie podoba to, Ze protokoly s4 przyjmowane
po kilku miesiqcach od posiedzenia Komisji. Podke6lil, 2e jest to jego zobowiqzanie.

Radny Jaroslaw Sulik odni6sl sig do wypowiedzi Przewodnicz4cego, i podkre6lil, 2e nie jest to tylko
zobowiqzanie ale obowiqzek. W zwi1zku z tym protokoly powinny by6 juz wcze6niej przez KomisjE
przyjgte.

W glosowaniu wziglo udzial 4 czlonk6w Komisji. | ,,2a" - Stanislaw Kozlowski, 2 ,,przeciw" - Jaroslaw
Sylwester Holownia, KrzysZof Krasiriski, I ,,siE wstrrymal" - Jaroslaw Sulik.

Wniosek radnego Stanislawa Kozlowskiego nie uzyskal poparcia Komisji. Ostatnie zdanie pozostaje
w niezmienionej formie w Sprawozdaniu Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej zarok2020.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarzqdzil glosowanie nad przyjgciem calego sprawozdania
z dzialalno6ci Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej za rok 2020 z przeglosowanymi dwiema
poprawkami.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w Komisji. 4bylo ,,2a".

Komisja przyjgla sprawozdanie z prac Komisji za rok 2020 z przeglosowanymi i wprowadzonymi do

sprawozdania poprawkami.

Ad. 5 Sprawy rbLne.

Radny Jaroslaw Sulik zwr6cil sig do Przewodnicz4cego Komisji i wyrazil swoje osobiste spostrze2enia,2e
ten zA kazdym razem, znajduje wiEkszy lub mniejszy pow6d do tego by nie glosowa6. Radny odni6sl sig

r6wnie2 do jego wsp6lpracy z Wydzialem Organizacyj nym. Zwrocil uwagg, 2e w dniu dzisiejszym uwagi

Przewodnicz4cego skupily siE na osobie Pani Magdy, z kr6ra jak podkeSlil wsp6lpraca uklada sig

wzorcowo. OsobiScie m6glby jej osobE tylko chwali6. Podal, 2e nie rozumie sk4d Przewodniczqcy zawsze

ma obiekcje co do pracy Wydzialu Organizacyjnego, a szczeg6lnie do os6b, kt6re najbli2ej pracujq

z radnymi, w tym takze do Pani Sekretarz. Dodal,Ze s4 do osoby, kt6re najblizej pracuj4 z Rad4 i radnymi

i zawsze staraj4 sig pom6c. Poprosil o zmianq stosunku Przewodniczqcego do tych os6b szczeg6lnie na

posiedzeniach Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej. Radny Jaroslaw Sulik w tym rniejscu podzigkowal

pracownikom Wydzialu Organizacyjnego oraz Katarzynie Nowak za wsp6lprac9.

Radny Krzysztof Krasihski potwierdzil stwierdzenia i wypowiedZ radnego Jaroslawa Sulika. Dodal, 2e

jego wsp6lptacaz Wydzialem Organizacyjnym jest wzorowa inie ma do niej 2adnych uwag. Kwestia
wsp6lpracy Przewodnicz4cego Komisj i zWydzialem Organizacyjnym jest tylko i wyl4cznie win4 radnego

Jaroslawa S. Holowni. W jego ocenie powinien on zastanowid sig i zmienid stosunek do Wydzialu
Organizacyjnego a wtedy wsp6lpraca bgdzie ukladala sig lepiej. Dodal, 2e win4 za niepodpisanie

I I protokol6w obarcza Przewodniczqcego Komisji a nie Wydzial Organizacyjny.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil siE do radnego Jaroslawa Sulika, Krzysztofa

Krasifiskiego oraz do pracownikow Wydzialu Organizacyjnego z wyjaSnieniem, 2e to on jako pierwszy

przyni6sl podpisany protok6l ze wsp6lnego posiedzenia Komisji. Dodal, 2e dla Pani Grasewicz nie
podobala sig czcionka, kt6r4 zmienil, ponadto ka2da strona protokolu byla parafowana. Dodal, 2e to ona

zaproponowala, Ze ten protok6l wydrukuje, zbierze podpisy od pozostalych Przewodnicz4cych a na koficu
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podpisze sig on, na co wyrazil zgodg. W dniu dzisiejszym padl inny zarzut. Dodal, 2e sq, jeszcze dwaprotokoly ze wsp6lnych.komisji, kt6rych ieszcze nie iprawdzil. Zwr6cil uwagQ na dzisiejsz4-wypowied2
radnego Jaroslawa Sulika, kt6ry zasugerowal by Przewodnicz4cy Komisji Rodziny jako 

-pierwszy

podpisywal protokoly. Dodal, 2e tak tel uczynil, ale protokolantce nie poiobala sig czcionka, kt6r4zmienil' w zwi4zku. ? r!^ na proSbg radnego Jaroslawa Sulika, protokoly ze wsp6lnych posiedzerikomisji, bgdzie osobiScie sprawdzal, drukowal, podpisywal jako'pierwszy i odnosil do Wydzialu
Organizacyjnego.

Radny Jaroslaw Sulik wyjaSnil, ze jego wypowiedz sprowadzala sig do tego, aby przewod nicz4cy Komisji
Rodziny jako pierwszy podpisywal protokoly i robil to w odpowiednim c-zasie np. 30 dni, ale nie 120 dniod terminu posiedzenia komisji. Jezeli chodzi o czcionkg, to -p"*ne wynika to z faktu ujednolicenia
prowadzenia teczek, kt6re prowadzi wydziaL Dodal, ze nie ma pretensji do przewodnicz4cego Komisji
a jedy.nie sugestig by jego wsp6lpraca z Wydzialem Organizacyjnym byla przyjemniejsza. podkre$lil, 2ekwestia kto jako pierwszy z Przewodniczqcych I{omisji'"poapiri" protokot prt malo istotna.
Najwamiejsze jest, aby protok6l byl oddany w sensownym czasie, gdyz po jego uplywie czlonkowiekomisji nie pamigtaj4 szczeg6l6w takiego posiedzenia.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, 2e kazdy z radnych mo2e odslucha6 tokposiedzenia komisji. Zwr6cil sig do radnego Jaroslawa S. Sulika by wczesniej zanim co5 powie ugryzl sig
w jgzyk i nie atakowal jego osoby.

Radny Jaroslaw Sulik-zaprzeczyl jakoby w dniu dzisiejszym zaatakowal slownie przewodnicz4cego
Komisji, a jedynie zwrocil mu uwagg. Dodal,2e nigdy jegt zacho*anie nie bylo atakiem na jak4kolwiek
osobg' Jego wypowiedZ miala byi tylko sugesti% ki6;a-nie miala na celu wymuszania czegokolwiek.Poprosil, aby Przewodnicz4cy prawidlowo .orumiul tre$i jego wypowiedzi. Radny ponownie podkre6lil,
2e jego dzisiejsze wypowiedzi byly tylko sugesti4 bez ininlch itut o*. Dodal, ie irze*odnicz4cy zbyt
emocjonalnie podchodzi do tematu.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, 2e r6wnie2 w dniu dzisiejszym nikogo nie obrazili nie atakowal. Zaznaczyl,2e bardzo emocjonalnie podchodzi do kwestii zwiqzanychz Komisjq.

Radny Jaroslaw Sulik zaproponowal by Przewodnicz4cy u2ywal mniej emocji na posiedzeniach Komisji.

Przewodniczqcy Komisji zwr6cil sig do protokolanta informuj4c, 2e do najblizs zego czwartku otrzyma od
niego podpisane sprawozdanie z prac Komisji Rodziny i Poliryli'senioralnej za rok 2020 atak2e protok6l
ze wsp6lnego posiedzenia Komisji, kt6ry na wniosek iadnegoiaroslawa Sulika, podpisze jako pieiwszy.

Radny Jaroslaw Sulik zwr6cil sig do Przewodnicz4cego, by protok6t z dzisiejszego posiedzenia Komisji
zostal r6wnie2 w miarg szybko sprawdzony tak, by mOgl pamigtal jeszczetok posiEdzenia Komisji.

Przewodnicz4cy Komisji_zwr6cil uwagg, 2.e pny glosowaniu nad protokolem z dzisiejszego posie dzenia
Komisji, radny Jaroslaw Sulik bgdzie siE m6gl wypowiedziedlub wnie5C do niego u*ugi.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia wobec wyczerpania porz4dku obrad, zamkn4l posiedzenie
komisji o godz. l3:30.

Qto,f,lq-
Protokolowala Przewodniczyl:

PRZEWODN TCZACY KOM tSJ I

RODZINY I POLITYKI SINIORALNTJ

J,firi-'"^Y
Jonxluw Sll 1sss1o, Holown ia
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